
FRØYA KOMMUNE

MØTEPROTOKOLL

Hovedutvalg for drift:
Møtested:
Kommunestyresalen

Møtedato:
14. 06. 2016

Møtetid: Av utvalgets medlemmer møtte
07:00-14:55 7 av 7

Frå og med sak:
Til og med sak:

28/16
29/16

Faste representanter i Hovedutvala for drift i perioden 2015 - 2019

Ao/Sv:
Kristin Reppe Stora, leder
Torbjørn Måsøval, nestleder
Heidi Taraldsen
Åme Ervik

Frp. V.H oa Sp:
OlaGrønskag (V)
Mona Elisabeth Olsen Skarsvåg (FRP)
Kristin Furunes Strømskag (H)

Faste representanter med forfall:

Frp. V.H 02 SD:
Mona Elisabeth Olsen Skarsvåi

Vararepresentanter som møtte:

Fru. V.H oa Sn:
Hans Krisitan Werkland

Merknader:

l. Orientering ang. det nye Kloakk og vann systemet.
2. Orientering og befaring ved mausund oppvekstsenter ved Håvard Holte Os.
3. Innkalling med sakliste ble enstemmig godkjent.
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HOVEDUTSKRIFT

Utvalg: Hovedutvalg for drift
Møtedato: J4.06. 2016

SAKSLISTE

Saksnr. Arkivsaksnr.

Innhald

28/16

29/16
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GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 10.05. 16
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RÅDMANNS ORIENTERING



28/16
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 10.05.16

Vedtak:

Protokoll frå møtet 10. 05. 16 godkjennes som framlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møtet 10. 05. 16 godkjennes som framlagt.

29/16
RÅDMANNS ORIENTEMNG

Vedtak:

l. Brukerundersøkelsen PLO

2. Innføring av multidoser

3. Fagdagen og oppfølging av denne

4. Nattbemanning - intern justering innenfor virksomhetens budsjett

5. Demensteam

6. Tjenestebeskrivelser og videre behandling av disse

7. Virksomheten funksjonshemmede endrer navn

8. Dagsenter- for demente. Greier ikke a fylle dag 3 og 4, jobber med alternativer for de få dette

gjelder

9. TFF varsel om økte behov frå 2017, og eller når boliger står ferdig.

a. Barnebolig

b. Smannsboligen og 2mannsboligen

c. (l)2hjemmeboende ungdommer som er ferdig pi VGS og ikke har fitt innvilget et

4ar på VGS

2 saker som ble orientert om - lukket møte etter kommunelovens § 31.4

Spørsmål frå rep. Kristin Strømskag:

Har tidligere etterlyst tiltakene vedrørende bedring av trafikksikkerheten på Nordskag oppvekstsenter.
Vedtaket gjort i trafikksikkerhetsutvalget januar 2014 omfattet:
Veilys
Fartshumper
Redusert hastighet



Veilysene er nå på plass. Ønsker en redegjørelse på hvor lenge det er til de andre tiltakene er realisert.

Mvh
Kristin Strømskag
Høyre

Rådmanns svar:

Det er nettopp gjort avtale med asfaltentreprenør for i år - vi har bedt om pris på fartshumper ved
Nordskaget skole. Om dette lar seg finansiere av trafikksikkerhetsmidlene, vil dette gjennomføres i
sammenheng med andre asfaltarbeider for Frøya Kommune.

Vet mer om når, når vi får framdriftsplan frå asfaltentreprenøren.
Vedrørende fartsreduksjon må dette behandles av de som har rette myndighet - om saken er kurant kan
den behandles administrativt med uttalelse frå politiet. Dette pga at det er kommunal veg, så det skal
vel gå fort å få iverksatt.
Teknisk jobber aktivt med saken. Orienterer mer på neste HFD møte.

Replikk frå Rep. Kristin Stremskag:

Vedtaket i trafikksikkerhetsutvalget januar 2014 hadde ambisjoner om gjennomføring av tiltakene til
skolestart høsten 2014. Frøya Høyre forventer at tiltakene er gjemiomført til skolestart 2016, da svaret
gitt her er alt for uklart i forhold til finansiering og gjennomføring. Ønsker ingen utdyping av svaret
ved neste hovedutvalg for drift i august, men at tiltakene skal være gjennomført.


